
Energikommisjonen: strømsparetiltak raskeste vei til mere strøm!

Sparing øker ikke mengden strøm. Det er rein skjær svada! 
I årevis har man bedrevet med strømsparing, installasjon av varmepumper, 
isolering av hus, skifte til tre-glass vinduer, LED-pærer, etc.  Det må være en 
feilvurdering av potensialet i bestående bygningsmasse. 
ENØK tiltak dekker ikke store utgifter, fungerer sammen med store lån, som 
skal betales ned. De betales aldri med redusert forbruk, reduserte 
strømkostnader! Det virker ikke særlig smart! Man må være dum for å gå på 
det.

I store og unødvendige elektrifiserings prosjekter derimot, som elektrifisering 
av sokkelen og transport, batterifabrikker, CO2-fangst, etc.  er det mye 
strømsparing å hente.
Det som skal til er å legge store elektrifiseringsprosjekter på vent til vannkraft 
er oppgradert og bygd ut. Slik utbygging er å foretrekke fremfor vindkraft som  
er kostbart å bygge og drifte. Det skal også et system på plass for å ta seg av 
havarerte vindmøller, Dessuten er leveransen av strøm fra vind ustabil og det er 
forbruk av strøm når det ikke er vind for å holde dem da i bevegelse.

Energikommisjonen skulle hatt i oppgave å se på hvordan strømprisen kan 
komme ned til normalen igjen, slik at strømbidragene kan fjernes.
 
  


